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Saksnr. Utval Møtedato
051/22 Utval for næringsutvikling og drift 07.12.2022

Meldingar til utval for næringsutvikling og drift 07.12.2022
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Meldingar vert tekne til orientering.

Utval for næringsutvikling og drift 07.12.2022:

Handsaming:
Det vart lagt fram følgjande meldingar og orienteringar:

Greenspot Mongstad – status v/Einar Vaage-prosjektleiar

Erfaringar frå RIGHT Mongstadprosjektet og Mongstadprosjektet fase 2 – v/Leiv Helge Klævold-
dagleg leiar Veltec AS – Mongstad

Status byggesak – utvikling, statistikk - v/Are Frøysland Grande-avdelingsleiar Arealforvaltning

Knara hovudreinseanlegg - orientering v/Anny Bastesen-kommunalsjef teknisk forvaltning og drift

Presentasjon av Isdal Smale v/Kjersti Isdal gjekk ut.

Utvalsleiar Stian Lavik-KRF sette fram følgjande framlegg:

Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar.

Utvalet ser med interesse på den gode utviklinga i arbeidet under Greenspot Mongstad-paraplyen, og 
er glad for å sjå dei spennande mogelegheitene som ligg i løypa. Utvalet ber om nye orienteringar 
fortløpande, og viser også til kommuneplanen sin samfunnsdel som fokuserer på utviklinga på 
Mongstad og i Fensfjordbassenget.

Utvalet er glad for å høyra at kompetanseprosjektet på Mongstad ber frukter, og for å høyra om 
erfaringane frå fase 2.

Utvalet er glade for å sjå ei positiv utvikling for byggesak, og vil gje honnør til teamet som har jobba 
hardt for å få ned sakshandsamingstida.

Utval for næringsutvikling og drift takkar for orienteringa om Knara hovudreinseanlegg og ser med 
interesse på prosessen vidare.



Utvalet vedtok samrøystes Stian Lavik sitt framlegg

ND- 051/22 Vedtak:
Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar.

Utvalet ser med interesse på den gode utviklinga i arbeidet under Greenspot Mongstad-paraplyen, og 
er glad for å sjå dei spennande mogelegheitene som ligg i løypa. Utvalet ber om nye orienteringar 
fortløpande, og viser også til kommuneplanen sin samfunnsdel som fokuserer på utviklinga på 
Mongstad og i Fensfjordbassenget.

Utvalet er glad for å høyra at kompetanseprosjektet på Mongstad ber frukter, og for å høyra om 
erfaringane frå fase 2.

Utvalet er glade for å sjå ei positiv utvikling for byggesak, og vil gje honnør til teamet som har jobba 
hardt for å få ned sakshandsamingstida.

Utval for næringsutvikling og drift takkar for orienteringa om Knara hovudreinseanlegg og ser med 
interesse på prosessen vidare.

Politisk handsaming
Saka skal avgjerast i utval for næringsutvikling og drift.

Saksopplysningar 

Det vert lagt fram følgjande meldingar og orienteringar:

· Presentasjon av Isdal Smale – tidlegare mottakar av tilskot frå næringsfondet – v/Kjersti Isdal

· Erfaringar frå RIGHT Mongstadprosjektet og Mongstadprosjektet fase 2 – v/Leiv Helge Klævold-
dagleg leiar Veltec AS – Mongstad

· Status byggesak – utvikling, statistikk v/Anny Bastesen-kommunalsjef teknisk forvaltning og drift

· Greenspot Mongstad – status v/Einar Vaage-prosjektleiar

· Knara hovudreinseanlegg – status v/Anny Bastesen-kommunalsjef teknisk forvaltning og drift


